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Zápis ze zasedání svatovojtěšské pastorační rady (SVR) 20. května 

2024 
 
Členové SVR se sešli k 7. zasedání v pondělí 20. května 2024 od 18:00 hod., zasedání svolal 
rektor duchovní správy P. Christian Pšenička OPraem. a proběhlo v zázemí kostela sv. Vojtěcha 
na podiu. 
  

Přítomni: 
  P. Christian Pšenička OPraem. 

  P. Zdík Jordánek OPraem. 

  Renata Karlíková 

  Andrea Vyskočilová (omlouvá se v 19 hod. musí odejít) 

  Martin Janeček 

  Zdeněk Peterka 

Nepřítomni/omluveni:  
  Vít Grec 

Program: 

1) Zahájení a schválení zápisu SVR z 14.03.2023 
2) Projednání, úpravy a schválení navrženého programu 
3) Organizace 1. sv. přijímání 
4) Organizace biřmování 
5) Rytíři a indiánky 
6) Podzimní farní výlet 
7) Donátor 
8) Konference „Aktivizace života farností“ (28.5.2024) 
9) Vyhodnocení synodální cesty 
10) Kurz alfa pro farnost 
11) Web 
12) Příprava návštěvy o. arcibiskupa (29.9.2024) 
13) Různé (číslování schůzí SVR, vybavení kostela – přebalovací pult do dětské lodi, záclony 

v oknech a další) 
14) Stanovení termínu příštího jednání SVR 

 

Jednání: 

1) Zahájení a schválení zápisu SVR z 14. 3. 2024 
- Přivítání a společná modlitba 

- Jednomyslně byl schválení zápis z jednání SVR 14. 3. 2024 

2) Program 
- Návrh Christiana na zahájení bodem organizace biřmování 

- Odsouhlasena program s navrženou změnou 
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3) Biřmování 2. června 2024 
- Z. Peterka nasdílí tabulku na pohoštění biřmovancům a přiřadí i SVR 

- čtení a přímluvy – biřmovanci 

- organizační koordinátor bude Andrea Vyskočilová (pomůže Renata Karlíková) 

- kostelník Tomáš 

- A. Vyskočilová ohlásí v neděli rozšířenou farní kávu a požádá rodiny biřmovanců o zapojení 

do přípravy – nabídku biřmovanci doplní do středy 29. 5 do sdílené tabulky 

- Po doplnění tabulky se každému ozvat „počítáme, že přinesete koláče, pití apod.“ příp. 

upravit nabídky, pokud by něčeho bylo moc 

4) První svaté přijímání 23. června 2024 
- Zdíky – tuto neděli se bude plánovat s rodiči 

- Lektoři klasičtí – rodiče nejsou lektoři, není třeba je zapojovat 

- Rodiče zapojíme do přímluv 

- Farní kávu připraví rodiče dětí 

5) Rytíři a indiánka 
- Čtyři možnosti  

o zrušit; 

o děti od 6 do 15 tábor pod dozorem rodičů a od 15 volnější režim 

o založení spolku (3 osoby, následně se začlenit pod Českou radu dětí a mládeže a 

využívat výhodné pojištění, které bude krýt vedoucí) 

o duchovní správa si zřídí živnostenský list na mimoškolní činnost (volná živnost) – lze 

pojistit (spoluúčast cca 1000 Kč; roční platba cca 4000 Kč) 

- Christian „co ošetřujeme svůj klid nebo ochranu vedoucích“ chceme, aby tato aktivita žila dál 

a nerušilo se něco co roky funguje 

- Rytíři byla původně akčnější nadstavba ministrantů a prostor pro společnou zábavu a 

setkávání; v čase se ministranti a rytíři rozdělili (ne každý ministrant je rytíř a naopak) 

- pro tábor do 30 osob jsou jednodušší pravidla (nenahlašujeme hygieně, úřadům, jednodušší 

pravidla pro přípravu jídla) 

- Návrh Christiana - Andrea Vyskočilová sepíše možnosti a rozešle SVR 

6) Podzimní farní výlet 
- Termín 12. října 2024 

- Místo: Milevsko – Zdíky ověří termín a udělá rezervaci v klášteře, kavárně, příp. vybere další 

místo v okolí kam se můžeme podívat (Zvíkov, Chyšky, Klokoty apod.) 

- Andrea Vyskočilová domluví autobus (velikost dle počtu přihlášených) 

- Vyhlásit ještě do prázdnin termín a do konce září se budou moci zájemci přihlašovat 

7) Donátor 
- Portál pro podporu farností, platů kněží, církevního školství apod. 

- Příspěvek do fondu na platy kněží u sv. Vojtěch jsou pro tento rok 48 800 Kč/rok (tzn. na 

farníka cca 200 Kč/rok) 

- Christian navrhuje nechme na ekonomické radě prezentaci pro farníky 

8) Konference aktivizace farnosti 
- bude 28. května 2024 v komunitním centru Matky Terezy 

- dobrý způsob, jak najít to důležité ve společenství; zdravý kořen napojený na Boha, ze 

kterého má růst životaschopná aktivita ve společenství 
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- Christian hodnotí pozitivně, účastnil se v minulosti obdobné akce a půjde znova 

- Registraci na konferenci si udělala i Andrea Vyskočilová 

9) Vyhodnocení synodální cesty 
- za nás vyhodnocoval Kryštof Verner s manželkou 

- Zdeněk Peterka osloví Kryštofa, zda dostal pozvání od PS na setkání zástupců farností a zda 

by mohl poslat výstup, který odeslal na za naše společenství na PS 

- 16.6. bude setkání koordinátorů v sále kardinála Berana – 1-2 lidé za farnost 

- ze strany arcidiecéze není snaha se účastnit předávání výstupů na národní úroveň, kde má 

vzniknout dokument za všechny diecéze v ČR zaslaný do Vatikánu 

10) Kurz alfa pro farnost 
- Christian připraví do prázdnin podklad – témata, zapojení osob, příprava jídla 

- Páteční termíny – 2x říjen a 2x listopad 

11) Web 
- Máme dvě nabídky na web: 55 tis. bez DPH z Brna (web kostela sv. Jakuba) a cca 45 tis. Praha 

- Proběhlo jednání Zdíky, Kryštof Verner a Zdeněk Peterka na kterém došlo ještě k úpravě 

struktury webu (viz příloha); Kryštof s ohledem na malou návštěvnost webu navrhl levnější 

variantu: je ochotný věnovat úpravě šablony webu svůj čas; již provedl úpravu, zatím není 

dotažen obsah a např. zobrazení na mobilních zařízeních 

- Zdík a Z. Peterka – jsme pro, aby pokračoval Kryštof; ostatní ze SVR jsou také pro 

- Andrea Vyskočilová doporučuje ošetřit GDPR - Rozostřit fotky 

- Zdík – GDPR řešíme i na Strahově, měl by mít v dohledné době vyjádření jejich právníků a dá 

nám zpětnou vazbu; mělo by stačit oznámení před akcí, že farnost pořizuje fotky příp. 

záznam 

- Obsah spravují ti, kteří jednotlivé aktivity zastřešují – zjistit, kdo konkrétně to je a upozornit 

1-2x ročně aby ověřili že je vše aktuální 

- Souhlasíme, aby Kryštof Verner pokračoval v práci 

12) Příprava návštěvy o. arcibiskupa (29.9.2024) 
- diskuse po mši (nebude kafe po mši)  

- najít schopného moderátora, který bude schopen udržet diskusi v mantinelech a omezovat 

příp. monology obou stran – František Vyskočil? 

- vyzvat lidi k otevřenosti – vést diskuzi (ne monolog) 

- do prázdnin vybrat témata – tuto neděli vyhlásit ať lidé přemýšlí nad tématy a příští neděli 

budeme vybírat lístky s napsanými tématy – ohlásí Martin Janeček 

- sepíšeme témata a v září vybereme cca 5 téma do debaty  

13) Různé 
- Christian – Děkan KTF byl osloven ze strany vedení VŠCHT, zda by byla možná péče 

(duchovní) o jejich studenty; KTF nemá představu, jak věc uchopit – zvážit zda nevytvořit 

prostor v našem kostele a zapojit pastorační středisko příp. vyučující z KTF 

- Martin Janeček – Přebalovací pult v boční lodi je rozbitý; využívá se? Ano využívá. Pak kupme 

nový (IKEA cca 1500 Kč) 

- Martin Janeček – Záclony v boční lodi jsou utržené a špinavé; Jedná se o jejich sundání, ale 

čekáme na domluvu s novým vedením pastoračního střediska 
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- Zdeněk Peterka – Termíny na příští rok; připravil po vzoru minulého roku tabulka, kde jsou 

doplněny termíny prázdnin a některé stálé programy. Bude třeba doplnit termíny dalších 

aktivit; Rozešle mailem tabulku a souhrn aktivit (viz příloha). 

- Náboženství – sehnat katechetu pro skupinu2.-5. třída; Štěpánka (nejmladší děti) a Milan Kvíz 

(starší děti) budou pokračovat; hledáme klidně i tým 2-3 maminek, které se budou střídat; 

Zdík rád pomůže např. 1x měsíčně; Zdíky vyhlásí v neděli, že hledáme pomoc od září/října 

- Christian – měli bychom se vedle tabulek a termínů věnovat i duchovní náplni; navrhuje 

společné výjezdní setkání na jeden den (např. pátek večer až sobota večer) – modlitba za 

naše společenství a přemýšlení o jeho směřování.  

o Navržen termín 18.-19. října 2024 – výjezdní setkání s Farní radou; místo ještě 

domluvíme 

14) Stanovení termínu příštího jednání SVR 
- Termín příštího jednání: 9. září 2024 od 18 hod. (po mši na podiu) – Martin Janeček bude 

mimo, mohl by se připojit on-line 

 

 

 

Zapsal: Zdeněk Peterka 

Schválil: P. Christian Pšenička OPraem. 


